

17CAPITAL CREDIT FUND EUR SCSP
SOCIÉTÉ EN COMMANDITE SPÉCIALE
SIÈGE SOCIAL : 15 BOULEVARD F.W. RAIFFEISEN
2411 LUXEMBOURG
GRAND-DUCHÉ DE LUXEMBOURG

**EXCERPT OF THE LIMITED PARTNERSHIP AGREEMENT (THE “AGREEMENT”) OF
17CAPITAL CREDIT FUND EUR SCSP, A SPECIAL LIMITED PARTNERSHIP (SCSP) (THE
“PARTNERSHIP”) DATED 24 JULY 2019**

1) Name of the Partnership

The name of the partnership is **17Capital Credit Fund EUR SCSp**.

2) Corporate Form

Special limited partnership (*société en commandite spéciale*)

3) Partner who is jointly and severally liable

17Capital Credit Luxembourg GP S.à r.l., a private limited company (*société à responsabilité limitée*) incorporated and existing under the laws of the Grand Duchy of Luxembourg, having its registered office at 15, Boulevard F.W. Raiffeisen, 2411 Luxembourg and registered with the Luxembourg Trade and Companies' Register under number B236153.

4) Purpose

The purpose of the Partnership is the following:

(a) The purpose of the Partnership is the holding of participations, in any form whatsoever, in Luxembourg and foreign companies and any other form of investment, the acquisition by purchase, subscription or in any other manner as well as the transfer by sale, exchange or otherwise of securities of any kind and the administration, control and development of its portfolio.

(b) The Partnership may guarantee, grant security in favour of third parties to secure its obligations or the obligations of companies in which it holds a direct or indirect participation or which form part of the same group of companies as the Partnership, grant loans or otherwise assist the companies in which it holds a direct or indirect participation or which form part of the same group of companies as the Partnership.

(c) The Partnership may also act as a partner or shareholder with unlimited or limited liability for the debts and obligations of any Luxembourg or foreign entity.

(d) The Manager, acting for and on behalf of the Partnership shall have the power to

perform any and all acts necessary, appropriate, desirable, incidental or convenient to or for the furtherance of the purpose described in this Section, including, without limitation, any and all of the powers that may be exercised on behalf of the Partnership pursuant to the Agreement.

5) Registered Office

The registered office of the Partnership is set at 15, Boulevard F.W. Raiffeisen, 2411 Luxembourg, Grand Duchy of Luxembourg.

6) Designation of the Manager(s) and signature power

The Partnership shall be managed by **17Capital Credit Luxembourg GP S.à r.l.**, its managing general partner (*associé commandité gérant*) (the “**Manager**”).

The Partnership is bound towards third parties in all matters by the Manager or, as the case may be, by any Person to whom such signatory authority has been delegated by the Manager.

7) Date on which the Partnership commences and date on which it ends

The Partnership was formed on 24 July 2019 for an unlimited period.

8) Financial Year

The Partnership's financial year begins on 1 January and ends on 31 December of every year. The first financial year shall begin on the date on which the Partnership was formed pursuant to the Agreement and shall end on 31 December 2019.

17Capital Credit Fund EUR SCSp
SOCIÉTÉ EN COMMANDITE SPÉCIALE
SIÈGE SOCIAL : 15 BOULEVARD F.W. RAIFFEISEN
2411 LUXEMBOURG
GRAND-DUCHÉ DE LUXEMBOURG

EXTRAIT DU CONTRAT SOCIAL (le « CONTRAT ») DE 17CAPITAL CREDIT FUND EUR SCSP, UNE SOCIÉTÉ EN COMMANDITE SPÉCIALE (SCSP) (LA « SOCIÉTÉ »), CONCLU EN DATE DU 24 JUILLET 2019

1) Dénomination de la Société

La dénomination sociale de la Société est **17Capital Credit Fund EUR SCSp**.

2) Forme Juridique

Société en commandite spéciale.

3) Associé solidairement responsable

17Capital Credit Luxembourg GP S.à r.l., une société à responsabilité limitée constituée et régie par les lois du Grand-Duché de Luxembourg, immatriculée au Registre de commerce et des sociétés de Luxembourg sous le numéro B236153, ayant son siège social à 15, Boulevard F.W. Raiffeisen, 2411 Luxembourg.

4) Objet social

L'objet social de la Société est le suivant :

(a) La Société a pour objet social la détention de participations, sous quelque forme que ce soit, dans des sociétés luxembourgeoises et étrangères et de toute autre forme de placement, l'acquisition par achat, souscription ou de toute autre manière, de même que le transfert par vente, échange ou toute autre manière de valeurs mobilières de tout type, ainsi que la gestion, le contrôle et la mise en valeur de son portefeuille de participations.

(b) La Société peut accorder des prêts, ainsi que des garanties, des sûretés, au profit de tiers afin de garantir l'exécution d'obligations des sociétés dans lesquelles elle détient une participation directe ou indirecte ou un droit de quelque nature que ce soit ou qui font partie du même groupe de sociétés que la Société, ou assister ces sociétés de toute autre manière.

(c) La Société a également la possibilité d'agir en tant qu'associée ou actionnaire à responsabilité illimitée ou limitée pour les dettes et les obligations de toute entité luxembourgeoise ou étrangère.

(d) Le Gérant peut accomplir au nom de la Société tous les actes nécessaires, appropriés, souhaitables ou utiles à l'accomplissement de l'objet social décrit sous ce point, y compris, sans restriction, tous les pouvoirs qui peuvent être exercés au nom de la Société en vertu ce Contrat.

5) Siège social

Le siège social de la Société est établi à 15, Boulevard F.W. Raiffeisen, 2411 Luxembourg, Grand-Duché de Luxembourg.

6) Désignation du Gérant et pouvoirs de signature

La Société sera gérée par **17Capital Credit Luxembourg GP S.à r.l.**, son associé commandité gérant (le « **Gérant** »).

La Société est engagée vis-à-vis des tiers par la seule signature du Gérant ou par la signature individuelle ou conjointe de toute personne à laquelle ce pouvoir aura été délégué par le Gérant.

7) Date à laquelle la Société commence et date à laquelle elle se termine

La Société a été créée le 24 juillet 2019 pour une durée illimitée.

8) Exercice Social

L'exercice social de la Société commence le 1^{er} janvier et finit le 31 décembre de chaque année. Le premier exercice social débute à la date à laquelle la Société a été créée conformément au Contrat et se termine le 31 décembre 2019.